
Vragen voor Vragenuur forum stad 4 april 2023

De fractie van Wij.Rijswijk heeft vragen betreffende RIB 23 032 evaluatie gladheidsbestrijding

1. Waar is evaluatie over het nog toereikend zijn van de algemene strooiroute? Met name 

fietsroutes bleken in de vorstperiode gemist te worden. Wij lezen alleen over het 

eventueel opnemen  van school routes in de strooiroute. 

2. Vindt de wethouder het echt verantwoord dat mensen soms enkele honderden meters 

moeten reizen voor zij een gestrooide route tegenkomen?

3. U concludeert dat ondanks een stijging van bijna 1500 % aan klachten dat dit 

voornamelijk met de ijzelvorm en advies van Rijkswaterstaat te maken heeft en niet 

met het gevoerde beleid. Is de wethouder het met ons eens dat dit niet echt een vorm 

van zelfreflectie aantoont? En zou de gemeente met onze enorme groei echt niet beter 

moeten evalueren of de huidige strooi routes nog volstaan? 


